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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:2401 Tillgången på elkraft vid framtida elektrifiering av 
transporter

I Region Värmland för man i ett remissvar fram att det finns osäkerheter kring 
ansvar, förutsättningar och utförande av elektrifiering i inriktningsunderlaget 
inför transportinfrastrukturplanering för perioden 2022–2033 och 2022–2037. 
Dessa reflektioner är befogade och detta behöver regeringen ta till sig och reda 
ut snarast möjligt. 

1. Vem/vilka bär ansvaret för utbyggnad?
2. Vad ska byggas?
3. Hur ser det ut med tillgång till elkraft? 

Dagens osäkerheter om ansvar mellan stat, kommun, region och privat sektor 
verkar inte ha gynnat utvecklingen på området. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder ämnar ministern vidta så att det tydliggörs hur tillgången på 
elkraft ser ut runt om i landet utifrån inriktningsunderlaget inför 
transportinfrastrukturplanering för perioden 2022–2033 och 2022–2037?

………………………………………

Pål Jonson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-31
Besvaras senast
2021-04-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


